
Члени кафедри іноземних мов взяли участь у Розширеному засіданні Ради 

ГО «Європейська освіта і наука в Україні 25.06.2021 

На Порядку денному було 3 питання : 65-літній ювілей АЕДЕ (Association 

Européenne des Enseignants) European Association of Education (презентація С.М. 

Іваненко; Відповідь Міністерства світи і науки України на звернення організації 

щодо проекту «Нова українська школа» (Доповідала О.В. Холоденко) та прийом 

нових членів в організацію.  

 У дискусії брали участь Г.В. Турчинова, О.О. Яременко-Гасюк, О.В. 

Холоденко, С.М. Іваненко, Л.А. Покась, Т.В. Полякова, О.В. Сушко, Н.М. 

Тендітна. Дійшли висновку, що успішний результат Всеукраїнського 

експерименту «Нова українська школа», який триває з 2017 року, насамперед 

залежить від якісної підготовки та професійної діяльності вчителів, які 

здійснюють на практиці реалізацію концепції «НУШ», оскільки діяльнісний та  

інтерактивний підходи вимагають від вчителя володіння відповідними 

технологіями навчання, які значною мірою відрізняються від тих, що знаходили 

застосування у професійній діяльності більшості вчителів до періоду 

впровадження експерименту. З огляду на те, що процес навчання в рамках 

експерименту передбачає дуже кропітку, енергоємну та значно збільшену за 

навантаженням  роботу вчителя, виникає питання, як така подвижницька робота 

буде оцінена в матеріальному вимірі державою і наскільки ментально 

суспільство готове сприйняти зміни у підходах до навчання і виховання дітей. 

 

  


